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Protokół Nr 13/08 
z posiedzenia Komisji Rolnictwa, 
Leśnictwa i Ochrony Środowiska 

z dnia 25 stycznia 2008 r. 
 

 
Ad. 1 
 

Posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska otworzył Przewodniczący 

Pan Józef Konarczak, który powitał członków Komisji i zaproszonych gości. 

 
Ad. 2 

 

Obecni: 

 

Przewodniczący:                                                    Józef Konarczak  

Wiceprzewodniczący:                                            Leszek Kami ński 

Członkowie:                                                            Józef Czarnecki 

                                                                                 Grzegorz Józefowski 

                                                                                 Henryk Sadzki  

                                                                                 Alfred Siama  

                                                                                 Krzysztof Wachowiak  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 
 
Na posiedzenie zaproszono gości: 

• Poseł na Sejm RP Pan Andrzej Grzyb, 

• Starosta Gostyński Pan Andrzej Pospieszyński, 

• Przewodniczący Rady Powiatu Pan Robert Marcinkowski, 

• Burmistrz Gostynia Pan Jerzy Woźniakowski, 

• Przewodniczący Komisji Rolnictwa w Radach Gminy oraz przedstawiciele Izby 

Rolniczej w powiecie – lista gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił porządek posiedzenia Komisji. W wyniku 
głosowania porządek został przyjęty głosami 7 „za”. 
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Ad. 4 

 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak przedstawił protokół Nr 12/08 z posiedzenia Komisji. 

W wyniku głosowania protokół został przyjęty głosami 7 „za”. 
 
Ad. 5 

 

Omówienie obecnej sytuacji rolnictwa w Powiecie Gostyńskim z udziałem Posła na Sejm RP 

Pana Andrzeja Grzyba. 

 
Poseł Pan Andrzej Grzyb wyjaśnił, że jest Przewodniczącym Komisji sejmowej ds. Unii 

Europejskiej. Zajmuje się kontyngentami oraz dopuszczaniem produktów na polski rynek. 

Omówiono produkcję wieprzowiny w Niemczech, Hiszpanii i Danii oraz rynek wschodni pod 

względem możliwości zakupu żywych sztuk. Przedstawiono prognozy dotyczące ceny skupu 

żywca. Organizowane są co tydzień spotkania pomiędzy związkami rolniczymi, 

producentami i izbami rolniczymi w celu ustalenia ceny skupu żywca, pod patronatem 

Ministra Rolnictwa. Następnie Poseł omówił dopłaty do eksportu przez Agencję Rynku 

Rolnego oraz wymagane certyfikaty do eksportu towarów m.in. na rynki Chin, Japonii i USA. 

Poruszono temat choroby Aujeszky’ego. Prowadzony jest monitoring poprzez przeznaczenie 

środków na inspekcje weterynaryjne. Omówiono kwestie roślin modyfikowanych 

genetycznie. Poinformowano o importowaniu spirytusu z Niemiec i Czech przez polskie 

spółki gorzelnicze. Poruszono kwestię biopaliw oraz importu energii elektrycznej.  

 

Następnie zabrano głos w kwestiach: 

- Wzrostu kosztów produkcji i spadku zarobków. Odczytano petycję rolników 

skierowaną do Wojewody Pana Piotra Florka podczas protestu rolników pod 

Urzędem Wojewódzkim w Poznaniu 23 stycznia 2008 r. 

- Przedstawiono wnioski z posiedzenia Rady Gospodarki Żywnościowej w dniu 24 

stycznia 2008 r. przekazane do Ministerstwa Rolnictwa dotyczące promocji polskich 

wyrobów i obroną przed importem z zewnątrz. Prośba o jak najszybsze uchwalenie 

projektu ustawy w sprawie promocji polskiej wieprzowiny i utworzenie Funduszu 

Promocji Polskiej Wieprzowiny Na Rynkach Trzecich. Przeznaczenie 5 % ze środków 

Agencji Rezerw Materiałowych na promocje polskich produktów na zewnątrz.  

- Dokładanie się dużych zakładów produkcyjnych do promocji polskiej wieprzowiny na 

świecie. Brakuje solidarności. 

- Wysoka cena pszenicy oraz jej zapasy. 

- Dopłaty dla rolników na modernizację oraz dziedziczenie środków. 
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- Budowa obwodnicy Gostynia. 

- Kwestia podatku rolnego – jest za wysoki, gdyż nie bierze pod uwagę wielkości 

zbiorów. 

- Kwestia płatności długoterminowej przez grupy producenckie. Zapewnić ramy 

prawne, by rolnicy nie pozostawali bez dochodów. 

- Kwestia kwot mlecznych. 

- Kwestia dochodów własnych samorządu terytorialnego. 

 

Ad.6 

 

Brak wolnych głosów i wniosków. 

 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Pan Józef Konarczak podziękował zebranym za przybycie, po czym 

zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

                                                                                      Przewodnicz ący 
                                                                            Komisji Rolnictwa, Le śnictwa 
                                                                                   i Ochrony Środowiska 
 
                                                                                      Józef Konarczak 

 

 

Protokołowała: Agnieszka Szczepaniak 

 


